
 

 

Skolebestyrelsesmøde 
 
Lindbjergskolen 

  

Mødedato: 24.02.20 kl. 18.00 – 20.00 
 

Næste møde: 25.03.2020 kl. 18.00 - 20.00 
 

Deltagere: Hans Stampe Frederiksen, Rikke Binderup Damm, Søren Sørensen, Mikael 
Bjørnskov, Louise Hartung, Lea Geiger, Sine Risom Johansen, Stine Niebuhr, Anne Niese 
(medarb.), Helle Rømer (medarb.), Mathilda (elev), Christian (elev), Erik Søgaard, Henning 
Busted og Palle Nielsen. 
 
Afbud: Bjarke Stagstrup, Alex Damgaard, Kristina Genz, René Dupont, Uffe Hvid. 
 

Dagsorden 
 

1. Nyt fra elevrådene 
2. Forældretanker 
3. Regler for fravær 
4. Økonomi 
5. Nedsat skoletid 
6. SFO-nyt 
7. Meddelelser og orientering 
8. Evt. 

                                 

 Dagsorden Referat 

Ad 1. 
18.00 – 
18.10 

Elevrådene 
 

Elevrådet har drøftet opstarten på Lindbjergskolen. 
 
Der blev stillet spørgsmål til forholdet mellem stole 
med og uden ryglæn. Der arbejdes videre med gode 
løsninger både i faglokaler og fællesområder. 
Der er stor tilfredshed med møblerne generelt. 
 
Der opleves dårligt wifi i kantineområdet. Henning 
undersøger, om der er behov for opsætning af 
ekstra access points. 
 
Mange elever oplever pauserne som kedelige. Der 
efterlyses bordfodbold eller lign. i udskolingen, 
ligesom der blev spurgt ind til muligheden for at 
benytte hallerne i pauserne. 
 
Der er enkelte vinduer i hvert rum der kan åbnes. 
Det drøftes med det tekniske personale, hvorvidt det 
skal være muligt for personalet at åbne vinduerne. 
 
 



Ad 2. 
18.10 – 
18.35 

Forældretanker 
 
På seneste møde blev det 
bestemt, at der skal sættes 
tid af til at drøfte de 
forældretanker, der gøres 
omkring Lindbjergskolen. 

 

Skamler 
Der er fortsat elever, der oplever at få ondt i ryggen, 
og at møbelrotationen mellem eleverne ikke 
fungerer hensigtsmæssigt. 
 
Hammerumbækken 
De voldsomme vandmængder denne vinter har fået 
bækken til at gå over sine bredder. Det har medført 
udfordringer for gående og cyklister. 
Det er meldt klart ud, at indskolingen ikke må lege 
ved bækken i skoletiden. 
 
Klatrevæggen 
Der er opsat en liste på tværs nederst på 
klatrevæggen for at undgå at eleverne rutsjer 
udover trappen. Der har ikke været nogle skader 
siden sidste bestyrelsesmøde.  
 
Rækværk 
Vi har haft en enkelt elev, der kravlede op på 
rækværket ved legeområdet på 1. sal. Han kom ned 
igen uden større drama. Forældrene er orienteret. 
 
Garderoberne 
Der er opsat knagerækker ved elevlockers, men det 
er fortsat ikke tilstrækkeligt. Vi har indkøbt ekstra 
lockers, så årgangene med mere end 100 elever 
også har et elevskab til alle elever. 
 
Skolemad 
Der blev endnu engang efterlyst en webløsning, så 
også indskolingseleverne har mulighed for at købe 
ind i kantinen. 
 
 

Ad 3. 
18.35 – 
18.45 

Regler for fravær 
 
Fremlæggelse af 
håndtering af fravær på 
LBS. 

 

Der er tre fraværstyper  
 
Lovligt fravær (L) – kræver forhåndsgodkendelse 
(ferie, tandlæge mv.) 
Sygdom (S). Markeres af forældrene i Aula, enten i 
app’en eller på hjemmesiden. 
Ulovligt fravær (U) – elevfravær uden L eller S. 
Udløser SMS: ”Dit barn er fraværende i dag”. 
 
For udskolingen vil der desuden blive 
fraværsregistreret i sidste lektion – også med sms 
ved ulovligt fravær. 
 
 



Ad. 4. 
19.15 – 
19.25 

Økonomi 
 
Orientering om ledelsens 
arbejde frem mod balance i 
regnskabet. 

Palle orienterede om ledelsens planer for 
korrigerende handlinger i forhold til kommende 
skoleår. For at få balance i budgettet for skoleåret 
20/21 skal der nedlægges ca. 3 stillinger. Det er 
forventningen, at behovet for reduktion kan klares 
med naturlig afgang, barselsorlov mv. 
 

Ad. 5. 
19.25 – 
19.35 

Nedsat skoletid 
 
Orientering om ansøgning 
om nedsat skoletid. 

Vi ansøger også i kommende skoleår byrådet om at 
nedsætte undervisningstiden for eleverne i 4.-9. 
klasse samt i specialklasserne med 2 timer om 
ugen. 
 
Desuden ansøger vi om fortsat at måtte placere 
konfirmandundervisning på 7. årgang i den 
understøttende undervisning. 
 

Ad. 6. 
19.35 -
19.45 
 

SFO-nyt Det går rigtig godt og økonomien er sund. Der blev 
overført 375.000,- fra 2019. 
Børnetallet er fortsat stabilt; i februar er der 298 
børn i SFO’en, i marts er børnetallet 289. 
 
SFO’en har bestilt et nyt klatrestativ til udeområdet 
foran SFO-lokalerne. Bliver opsat i løbet af foråret. 
 
Det er fortsat en udfordring for forældrene at finde 
deres børn, når de skal med hjem. Aula opleves i 
den forbindelse ikke som den store medspiller. 
 
Der er god stemning blandt medarbejderne og der 
er positiv feedback fra både forældre og børn. 
 

Ad. 7. 
19.45 -
19.55 

Meddelelser og 
orientering 

Bygningen er blevet stresstestet i forbindelse med 
vejret de sidste par uger, og vi har haft vandindtag 
flere steder. KPC tager fat i problemerne, så snart 
de er konstateret. 
 
Ifølge lokalplanen skal Palle Fløes Vej lukkes, når 
byggeriet er overstået. Set fra skolebestyrelsens 
synspunkt vil en lukning af vejen reducere 
trafiksikkerheden, især i forbindelse med 
skoledagens begyndelse. Det er en stor fordel for 
trafikafviklingen, at der er tre tilkørselsveje til skolen. 
 
Lærerne oplever at være presset og det er hårdt 
arbejde at være i en organisation, hvor intet er ”som 
det plejer”.  
Der er en god fornemmelse for både skole og 
kollegaer. 
 
 



Ad. 8. 
19.55 – 
20.00 

Evt Punkter til næste møde 

• Nationale test 

• Skolefoto 
 
 

 

Ref. Henning 
  


